
torsdag 11. april 2019 10:37 

Emne: Vedr. nye teikningar, gbnr. 9/28 
Dato: onsdag 13. februar 2019 15:00 
Fra: Marianne Aadland Sandvik <marianne.aadland.sandvik@meland.kommune.no> 

Til: Steinar Thunold <kilsperr@online.no> 
Kopi: Oddbjørn Meland <oddb-mel@onhine.no> 

Hei 

Vi har sett på teikningane vi fekk tilsendt, og tenkjer at for 1. høgda var planteikninga som 

først omsøkt betre enn endringa som er vist på siste teikning. Den ekstra gangen gjev berre 

dødt areal som ikkje kan nyttast til noko. 

Har de vurdert følgjande: 

Ta vekk takterrassen? På bakgrunn av tidlegare gitt dispensasjonar til etasjetal er vi 

positive til det også i denne saka, som vi har sagt tidlegare. Men takterrassen fører noko 

nytt med seg til feltet, som ikkje er representert på andre bustadar. Dette vil også kunne 

føre til nye spørsmål seinare, om utnytting av takterrassen med takoverbygg osv. 

Lage skråtak/pulifak? 

Bytte om på arealbruken i 1. og 2. høgda? 

Med venleg helsing 

Marianne Aadland Sandvik 

Juridisk rådgjevar 

Meland kommune 

e-post: rnaranneaadlandsandvik@rneand.kommuneno 
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